
Zápis  z jednání  redakční  rady  Soběslavské  hlásky
:'/!2t'ž'f

25. g. 2019

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR):

Přítomni  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR):

Přizvání:

L. Míchalčíková, M. Pimperová, D. Kozel, I. Šimková

Program:

1, HodnoceniSoběsIavskéhláskyč.9/2019

2. ProjednáníobsahuSoběslavskéhIáskyč.10/2019

3. Různé

Add i/

Připominka zazněla k přehledu akci na straně dvě, kde byly omylem zařazeny dvě akce, jejichž data

konání nešly chronologicky za sebou. Redakce bude nadále data u akcí kontrolovat, aby se chyba

neopakovala. V budoucnosti bude dále dbáno na to, aby v měsičníku nezůstávala prázdná místa.

Add 2/

Redakčni rada byla informována o obsahu Soběslavské hlásky a důvodech zařazení PR článku

,,Společnost E.ON zapůjčila městu Soběslav k uživáni elektroskútr".

Add 3/

V souvislosti s chybou ve společenské kronice v Soběslavské hlásce č. 7 redaktor informoval členy RR

o formě jeji nápravy. Chyba vznikla z důvodů zasláni nesprávného údaje do redakce. Redakce bude

nadále dostávat společenskou kroniku v takové formě, diky které si bude moci sama správnost údajů

ověřit.

RR se bude na svých následujicích jednáních opět zabývat koncepcí měsičníku Soběslavská hláska.

Posoudí změny za uplynulé tři roky a zváží případný prostor pro další vylepšeni vrámci obsahu

i grafického zpracování. RR dále projedná tisk Soběslavské hlásky v kombinaci černá/zelená barva

Pantone namísto černá/modrá. V rámci jednáni je možné zvážit i výhody a nevýhody celobarevného

tisku ve srovnání s kombinaď  dvou barev.

Termin příštího jednání RR: 16. 10. 2019

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 30. 9. 2019


